

Legal Notices Legal Notices Legal Notices Legal Notices Legal Notices

**PUBLIC NOTICE – TOWER REPLACEMENT
NOTIFICATION DU PUBLIC – REMPLACEMENT DE LA TOUR**

**PROPOSED ROGERS
63.0 METER WIRELESS
TELECOMMUNICATIONS
SELF-SUPPORT TOWER INSTALLATION**

**ROGERS PROPOSÉ TÉLÉCOMMUNICATIONS
SANS FIL DE 63,0 MÈTRES INSTALLATION DE
TOUR AUTOPORTANTE**

The proposed installation is composed of a 63.0-meter self-support telecommunications tower, including the antennas and a lightning rod. Rogers will comply with marking and lighting requirements in accordance with Transport Canada protocols.
Geographic Coordinates: 49.802415, -125.065342
Objective: To improve wireless coverage in the vicinity of Williams Beach, Merville and along Highway 19A.
Details: An equipment shelter will also be installed at the base of the proposed tower and the entire site will be surrounded by a security fence with a locked gated access point.
Public Meeting: A digital public information meeting is scheduled for Thursday, October 5th, 2023, from 5:00-6:00 pm and shall be hosted via the Microsoft Teams application. For details regarding how to join the meeting, please contact the Rogers contact listed below by no later than October 4th, 2023. During this public information meeting, community members will have an opportunity to discuss Rogers' proposed facility.
The public is invited to provide written comments by end of business day on October 23rd, 2023 to the contact information shown below. Please include a return address.
Tower Installation Project:
Projet d'installation de communication sans fil
Reference: W6699 - Williams Beach
Contact Information for Rogers' Representative:
Brian Gregg, SitePath Consulting Ltd.
PO Box 20138, Vancouver RPO,
Fairview, BC V5Z 0C1
Phone: 778-870-1388
Email: brianregg@sitepathconsulting.com

Le site de télécommunication proposé sera composé d'une tour de type autoportante d'une élévation hors-tout d'environ 38.0 mètres incluant les antennes, le balisage aérien et le parafoudre.
Les coordonnées géographiques: 49.802415, -125.065342
Objectif: Afin d'améliorer la couverture sans fil dans les environs de Williams Beach, Merville et le long de l'autoroute 19A.
Détails: Un cabinet d'équipements sera aussi aménagé à la base de la tour et l'ensemble du site sera ceinturé d'une clôture de sécurité et d'une entrée verrouillée.
Réunion publique: Une réunion d'information publique numérique est prévue le jeudi 5 octobre 2023, de 17h00 à 18h00 et sera hébergée via l'application Microsoft Teams. Pour plus de détails sur la façon de participer à la réunion, veuillez contacter la personne-ressource de Rogers indiquée ci-dessous au plus tard le 4 Octobre 2023. Au cours de cette réunion d'information publique, les membres de la communauté auront l'occasion de discuter de l'installation proposée par Rogers.
Les citoyens sont invités à faire part de leurs commentaires, avant la fermeture des bureaux de Rogers le 23 Octobre 2023 soit à l'adresse indiquée (avec une adresse de retour).



TOP Service Providers
To advertise here please call 1-866-865-4460

PAINTING & DECORATING

PAIN7SPECIAL.COM
One Room for \$200
Two Rooms for \$350
Three Rooms for \$450
2 COATS ANY COLOUR
(CEILING & TRIM EXTRA)
PRICE INCLUDES CLOVERDALE OR
SHERWIN WILLIAMS
HIGH PERFORMANCE PAINT.
NO PAYMENT UNTIL JOB IS COMPLETED!
Running this ad for 19 years.
604-996-8128

TOP Service Providers

LOOKING TO INCREASE REVENUE?
YOUR OPPORTUNITY STARTS **HERE**
Give us a call at
1.866.865.4460

 **Canadian Cancer Society**
BRITISH COLUMBIA AND YUKON

Volunteer
Join our team and be part of the solution. To learn more, visit our website www.cancer.ca or call the Canadian Cancer Society office at **1.800.403.8222.**

Let's Make Cancer History
1 888 939-3333 | www.cancer.ca



We're social!
Like. Follow. Share.
On your favorite social media sites!



Anyone. Anytime. Anywhere.

